



100 FUN EDUCATION CENTRE 100 FUN 教育中心

TEL: 2545-8585 FAX: 8343-5171

EMAIL: info@100funeducation.com

1/F, 18 TSAT TSZ MUI ROAD, NORTH POINT, HONGKONG

北角七姊妹道18號1樓

退款政策

- 本校如在課程開課前關閉，便會立即向學生全數退回課程費用
- 倘若課程未能按照學費收據所載安排開辦，而學生又拒絕接受學校提供的新安排，在學生提出退款要求後，本校會盡快及在任何情況下不超過一個月，向學生全數或按比例退回課程費用
- 倘若課程未能按照課程單張所列日期或時間開辦，而學生又拒絕接受學校提供的新安排，在學生提出退款要求後，本校會盡快及在任何情況下不超過一個月，向學生全數或按比例退回課程費用
- 倘若課程在開課後停辦，本校會盡快及在任何情況下不超過一個月，向學生按比例退回課程費用

退款程序

- 本校會主動致電或以書面通知學生有關退款安排，按照上述政策向學生退款
- 處理退款時，本校不會取去學費收據的正本。學生或家長收到退款時，需要簽收確認
- 本校會以支票或轉賬支付退款

REFUND POLICIES

- In case of school closure prior to the commencement of a course, our school will refund in full the course fee collected to pupils immediately.
- If a course cannot be operated according to the arrangements specified in the fee receipts and pupil(s) declines the revised arrangements offered by our school, our school will refund in full or on a pro-rata basis the course fee collected to pupils as soon as possible and in any event not later than one month after the pupils have requested for the refund.
- If a course cannot be operated on the date or at the time specified in the course leaflet and pupils decline the revised arrangements offered by our school, our school will refund in full or on a pro-rata basis the course fee collected to pupils as soon as possible and in any event not later than one month after the pupils have requested for the refund.
- In case of cessation of a course after its commencement, our school will refund to pupils the course fee collected on a pro-rata basis as soon as possible and in any event not later than one month after the cessation of the course.

REFUND PROCEDURES

- Our school will inform pupils of the refund arrangement either over the telephone or in writing. We will refund pupils in accordance with the above policies.
- When processing the refund, our school will not take away the original fee receipts. Upon receipt of the refund, pupils or parents should sign to acknowledge the receipt.
- Our school will pay the refund either by bank transfer or by cheque